
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 7. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Skal regeringens afskaffelse af den øremærkede ældremilliard ses som ud-
tryk for, at ministeren er uenig i de investeringer ældremilliarden er blevet an-
vendt til af kommunerne, og hvordan forventer ministeren, at disse kernevel-
færdsopgaver bliver løst fremover af de kommuner, der nu mister midler til at
løfte plejeopgaven af ældre borgere, jf. svar på FIU alm. del - spm 13? Hvor-
dan vil det påvirke den kommunale ældrepleje?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 2.
samling, jf. SUU alm. del - samrådsspm. H.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erik Christensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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